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Julhälsning 
Med denna information vill styrelsen passa på 
att önska alla medlemmar God Jul och Gott 
Nytt År. 

 

Avgiften för 2021 
Vi påminner än en gång om att på grund av 
årliga indexuppräkningar samt för avsättning 
till långsiktigt underhåll kommer avgifterna att 
höjas med 2 % för 2021. Parkeringshyrorna 
kommer att lämnas oförändrade. 

Soprummet 
Kärlen i soprummet är smutsiga och rengöring 
av kärlen är beställd. Lock på en del kärl har 
varit lösa, dessa har nu tagits bort. I övrigt är 
det snyggt i soprummet och vi tackar alla 
medlemmar som hjälper till att hålla snyggt.  

Kö-regler för extra p-plats 
Nu tillämpar vi reglerna sist in, först ut för 
extraplatser, vilket har gjort att det varit svårt 
att hyra ut extraplatser eftersom man riskerar 
att snabbt bli av med den och hamna sist i 
kön. 

Styrelsen har därför beslutat att ändra kö-
reglerna för extraplatser till sist in, sist ut, 
istället för sist in, först ut som tidigare 
tillämpats. På detta sätt ökas rättvisan och det 
blir attraktivare att hyra en extraplats.  

 

Missförstånd om 
parkeringstillstånd 
En del har lämnat tillbaka sina tillstånd för de 
samfällda parkeringarna till Jenny Eliasson 
som bor på Kasselgatan 5. Detta eftersom det 
är hon som beställt åt oss alla och det är 
hennes adress som står på alla lappar.  

Till er som lämnat tillbaka era tillstånd till 
Jenny, ni kan plinga på hos henne och få 
tillbaka era tillstånd. 

Brandskydd 
Styrelsen jobbar aktivt med 
brandskyddsarbete och går regelbundna 
ronder. I flerfamiljshuset finns brandsläckare 
uppsatta på varje våning, men vi 
rekommenderar alla medlemmar starkt att ha 
en egen 6 kg pulversläckare. Till er som har 
saker utanför era vindsförråd, ber vi er ta bort 
dessa. Vi skickar också med information för att 
påminna om vad som är extra viktigt att tänka 
på i Jultider när det gäller brandsäkerhet.  

Inomhustemperatur  
I förra informationsbladet så bad vi om 
synpunkter när det gäller värme och många 
har mejlat styrelsen, vilket vi är tacksamma 
för. Det verkar finnas många olika åsikter, men 
ingen generell uppfattning som pekar åt det 
ena eller det andra hållet. Styrelsen jobbar 
vidare med att undersöka 
framledningstemperaturer etc. för att 
säkerställa att värmesystemet är normalt 
inställt.   

 

Styrelsen  
info@brflillhamra.se 
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